

To: Jordan Securities Commission,
Amman Stock Exchange
Company's Name: UNITED FINANCIAL INVESTMENTS
Date: 27-01-2026 10:41:40 AM
Subject: share price decrease

السادة هيئة الوراق المالية
السادة بورصة عمان
اسم الشركة: المتحدة للاستثمارات المالية
التاريخ: AM 10:41:40 2026-01-27
الموضوع: انخفاض سعر سهم

With reference to your letter to us No. 3/4/00289/26 dated 25/1/2026 regarding the decrease in our company's share price during the period from 14/1/2026 to 21/1/2026, we would like to inform you that the decrease in price may be due to several market factors, including: the supply and demand process for the share, driven by the decrease in the book value of the share compared to the market value, as the book value of the share amounted to (0.496) as in the financial statements for the period ending on 30/9/2025, and including the reduction of the company's capital that took place at the end of December 2025, in addition to the scarcity of liquidity for the share.

بالإشارة الى كتابكم الينا رقم 3/4/00289/26 تاريخ 25/1/2026 بخصوص انخفاض سعر سهم شركتنا خلال الفترة من 14/1/2026 ولغاية 21/1/2026 ، نود اعلامكم ان الانخفاض بالسعر قد يكون ناتج عن عدة عوامل سوقية منها: عملية العرض والطلب للسهم والمدفوع بانخفاض القيمة الدفترية للسهم عن القيمة السوقية حيث بلغت القيمة الدفترية للسهم (0,496) كما في البيانات المالية للفترة المنتهية في 30/9/2025 ، ومنها عملية تخفيض راس مال الشركة الذي تم بنهاية شهر 12/2025 ، إضافة لشح سيولة السهم .

Please accept our sincere thanks and appreciation.
Chairman of Board of Directors
User Name: تسنيم دماطي

وتفضلو بقبول فائق الاحترام.
رئيس مجلس الإدارة
اسم المستخدم: تسنيم دماطي